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Half maart kozen de N-VA-leden in 
Dilsen-Stokkem een nieuw afdelings-
bestuur. Het vertrouwen in voorzitter, 
ondervoorzitter en de bestuursleden 
met een kernfunctie werd bevestigd.  
Stokkemenaar Eric Haenen is een 
nieuwkomer in het lokale bestuur. 

Op de ledenvergadering van 10 maart 
installeerde N-VA Dilsen-Stokkem het 
nieuwe afdelingsbestuur. Voorzitter 
Dirk Flipkens en ondervoorzitter Pierre 
Gielen krijgen opnieuw het volste ver-
trouwen. Ook secretaris Ivan Schoffelen 
en penningmeester Moniek Demollin 
blijven in functie.

Herschikking taken
De communicatietaken worden her-
schikt. Theo Colla laat de verantwoor-
delijkheid voor het huis-aan-huisblad 
over aan communicatieverantwoorde-
lijke en webbeheerder Filip Delen. Ma-
rie-Josée Stassen zorgt voor de ultieme 
controle van de teksten. Sabine Haenen 
wordt organisatieverantwoordelijke in 
opvolging van  ledenverantwoordelijke 
Anita Dekkers. ‘Man met ervaring’ 
Thieu Lowis blijft fractieleider. 

Ella Bogaert, Dirk Slaets en Rogelio 
Pérez-Diez vervolledigen samen met 
nieuwkomer Eric Haenen het veertien-
koppige afdelingsbestuur.

Nieuw lokaal N-VA-bestuurBeleid van de stad  
moet beter 
Het afdelingsbestuur van N-VA Dilsen-
Stokkem heeft een nieuwe samenstel-
ling. De nieuwe ploeg werd verkozen 
door onze leden en blijft de volgende 
drie jaar aan het roer staan. Bij deze wil 
ik het vorige bestuur bedanken voor het 
geleverde werk. 

Aan het nieuwe bestuur de uitdaging 
om het werk verder te zetten en een 
alternatief te bieden voor de inwoners 
van onze stad.

In Dilsen-Stokkem is het niet allemaal 
rozengeur en maneschijn. Het vereni-
gingsleven mort, het veiligheidsgevoel 
gaat achteruit en de hoeveelheid zwerf-
vuil neemt toe. Kortom: dit moet beter, 
veel beter. Wij vragen dan ook aan het 
gemeentebestuur: doe hier iets aan!

N-VA Dilsen-Stokkem staat niet stil. 
Dat bewezen we al op onze nieuwjaars-
receptie in januari, waar u samen met 
ons 2016 inzette. Een verslag van deze 
geslaagde avond en vooral van het 
gezellige samenzijn leest u verder in dit 
blad. En ik verzeker u dat onze afdeling 
de komende maanden en jaren nog 
meer moois in petto heeft voor u.
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Dirk Flipkens 
voorzitter N-VA Dilsen-Stokkem

Deze N-VA-ploeg zal de gemeenteraadsverkiezingen van 2018  
voorbereiden.
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Na de gemeenteraad van januari 
werd er hulde gebracht aan een 
aantal gemeenteraadsleden 
en leden van de OCMW-raad 
omwille van hun jarenlange 
dienst voor onze stad. Het bestuur 
van N-VA Dilsen-Stokkem is fier 
dat fractieleider Thieu Lowis een 
van de gehuldigden is.

De sociaal geëngageerde  
kinesitherapeut in Elen ging in 
1972 zetelen als opvolger van Jaak 

Rutten in wat toen nog 
de Commissie van 
Openbare Onderstand 
heette. In 1976 werd 
hij voor het eerst als 
gemeenteraadslid 
verkozen, maar door 
familiebanden met 
een andere verkozene 
kon hij niet zetelen. 
De volgende zes jaar 
zou hij daarom in het 
OCMW zetelen. 

In 1981 werd hij 
gecoöpteerd senator voor de 
Volksunie. Vanaf 1983 zat hij 
achttien jaar ononderbroken in de 
gemeenteraad.

In 2006 stond hij op de kartellijst 
CD&V-N-VA en zetelde hij twee 
jaar in de OCMW-raad.. Bij de 
verkiezingen van 2012 kreeg hij 
als N-VA-lijstduwer een nieuw 
mandaat in de gemeenteraad. 
Sindsdien is hij fractieleider voor 
onze partij.

Voor het vijfde jaar op rij stond 
N-VA Dilsen-Stokkem aan 
de ingang van de Delhaize 
in Lanklaar om ‘schatjes van 
choclatjes’ uit te delen met 
Valentijn. Zoals elk jaar zagen we 
veel blije gezichten. En dat geeft 
ons een goed gevoel.

Een man die bloemen kwam 
leveren deed er zelfs nog 

een scheutje bovenop. Toen 
organisatieverantwoordelijke 
Sabine op hem toe stapte met de 
vraag ‘Als ik u chocolaatjes geef, 
krijg ik dan van u een bloemetje?’ 
haalde de man prompt vijf tuiltjes 
mooie tulpen uit zijn wagen.     

We kijken er al naar uit u volgend 
jaar opnieuw te verrassen met 
Valentijn.

Na een slepende ziekte overleed op 5 maart 
dokter en oud-gemeenteraadslid Dries 
Remmerie (68). Begin jaren tachtig lag 
Dries samen met Thieu Lowis aan de basis 
van de Dilserse Volksunie.

Dries Remmerie beleefde als student de 
beruchte periode van ‘Leuven Vlaams’ en 
vestigde zich in 1977 in Dilsen als huisarts. 
Vriend en studiegenoot Jef Albrechts, 
tandarts en toenmalig VU-raadslid in 
Maasmechelen, overhaalde hem om in 1982 
op te komen op de lokale Vlaamse lijst.

Naast een gedreven huisarts en politicus  
was Dries een kleurrijke humorist.  
De ceremoniemeester die met zijn grapjes  
de familiefeestjes opvrolijkte. Hij was een 
dokter voor iedereen, behalve voor zichzelf. 

Zijn leven werd niet van tegenslagen 
gespaard, maar telkens vond hij de moed 
om terug te vechten. De muziek tijdens de 
uitvaartdienst kon zijn karakter niet beter 
typeren. Dries ging met een lach. Rust zacht.

In 2014 gaf het gemeentebestuur de opdracht om het 
gemeentelijk ruimtelijk beleid gedeeltelijk te herzien. 
Met name de toekomst van de zone Bergerkamp – de 
site van de vroegere meisjesscholen – werd daarbij 
onder de loep genomen. Bij de verenigingen die op 
Bergerkamp hun onderkomen hebben, heerst daarom 
enige ongerustheid. Terecht, want in de studie lazen 
we enkele zaken die tot nadenken stemmen.

Het verslag stelt letterlijk dat ‘de zone Bergerkamp 
bestemd [is] als zone voor openbaar nut. Vandaag 
bevindt zich hier de Chiro (en een aantal verenigingen 
in de voormalige schoolgebouwen). Op lange termijn 
wenst de stad de Chiro te verhuizen naar een andere 
locatie. Vandaag is de school hier verdwenen en ook de 
jeugdbeweging heeft hier een uitdovende functie. Gezien 
er bovendien reeds een nieuw ontmoetingscentrum 
gerealiseerd is op een andere locatie in Elen, is de 
bestemming openbaar nut voor dit gebied achterhaald.’

Zekerheid voor verenigingen
Deze formulering kan aanleiding geven tot de conclusie 
dat de gemeenschapsvoorzieningen en het openbaar 
nut worden geschrapt en toegevoegd aan de woonzone. 
Dat de onrust bij de verenigingen hierdoor groeide, 
hoeft dan ook geen betoog. Intussen is er gelukkig een 
kentering gekomen waarbij de zone Bergerkamp in een 
westelijk en een oostelijk deel opgedeeld wordt. 

Voor het westelijk deel (Chiro en K.A.J.)  zou de toestand  
blijven zoals die nu is. Voor het oostelijk deel (klooster 
en schoolgebouwen) is er de optie om hier al in juli 2016 
werk van te maken.

Overleg over toekomst Bergerkamp is een noodzaak
Blijft de vraag waarom er onlangs pas een eerste overleg 
geweest is met de verenigingen? Waarom werd al niet 
eerder een contact gelegd? En wat gebeurt er met de 
oude klaslokalen? Worden ze afgebroken samen met 
het klooster en de grot? Dit is toch erkend erfgoed, dat 
de geschiedenis van het onderwijs in Elen bepaalde en 
een gezichtsbepalende uitstraling geeft aan het oude 
Elen. Mogelijk kunnen architecten de bestaande oude 
structuren inpassen in een nieuw, meer behoudend 
initiatief.

De stad beloofde formeel nog niets te ondernemen 
vóór er een andere huisvesting voor de verenigingen 
gevonden is. Het vernieuwingsproject in de zone 
Bergerkamp zal dus nog niet voor morgen zijn. Maar 
duidelijke perspectieven zijn er ook nog niet. Wanneer 
mogen we een échte oplossing verwachten?

Op de N-VA-nieuwjaarsreceptie op 
29 januari zagen we heel wat bekende 
bekenden, maar maakten we ook 
hartelijk kennis met tal van nieuwe 
gezichten. 

Voorzitter Dirk Flipkens had het in 
zijn toespraak niet alleen over de 
uitdagingen in Dilsen-Stokkem, maar 
ook over de pijnpunten van het huidige 
beleid. Hij benoemde onder meer het 
‘betonbeleid’, waarbij de inwoners en 
het verenigingsleven op de achtergrond 
verzeild geraken.

Daarna nam Kamerlid Peter Luyckx het 
woord. Uit zijn enthousiaste speech bleek 
duidelijk dat dit lid van de commissie 
Bedrijfsleven en eerste ondervoorzitter in 
de commissie Buitenlandse Betrekkingen 
zijn job vol overgave doet.

Het was gezellig vertoeven op onze 
nieuwjaarsreceptie en er werd verder 
gekeuveld tot in de late uurtjes. Hopelijk 
bent u er volgend jaar ook bij!

Thieu Lowis gelauwerd

Valentijnactie: steeds verrassend…

In memoriam: Dries Remmerie

Meisjesschool Elen
Hoe heet is het hangijzer?

Nieuwjaarsreceptie 
was groot succes

De N-VA-fractieleider werd in de bloemetjes gezet 
voor zijn jarenlange inzet in gemeente- en OCMW-
raad.

Kunnen verenigingen in de toekomst nog steeds terecht op 
Bergerkamp?

“De buurtbewoners maken zich ongerust”, zegt N-VA-
raadslid Pierre Gielen. “Steeds meer hoor ik klachten 
over sluikstorten, diefstallen en inbraken in de wijken 
aan beide kanten van de Boslaan. Men voelt er zich 
allesbehalve veilig. Er moet iets aan gedaan worden.” 

Om de toenemende criminaliteit te stoppen, schreef 
Pierre zijn medebewoners van de wijken Heuvelsven 
en Litzberg aan. Op 25 april was er een samenkomst 
om te bespreken hoe een buurtinformatienetwerk 
(BIN) een oplossing kan bieden voor de problemen in 
de wijk. Een verslag hiervan volgt later.

In ons huis-aan-huisblad van oktober 2015 spoorde N-VA Dilsen-Stokkem de lokale bevolking aan om 
buurtinformatienetwerken op te richten. En dat bleef niet zonder gehoor. In Lanklaar start ‘boven op de berg’ 
een initiatief om de wijk veiliger te maken.

Wijken Heuvelsven en Litzberg moeten veiliger



Uw provincie wordt 
slanker en goedkoper

B E V O E G D H E D E N

Uw gemeente Vlaanderen

Na de hervorming zal de provincie zich concentreren op zogenaamde 
grondgebonden bevoegdheden. Zo investeert West-Vlaanderen jaarlijks 
4 miljoen euro in fietspaden. De provincie krijgt ook voldoende middelen 
om die taak uit te voeren. De 140 provinciale personeelsleden die zich 
nu dagelijks inzetten voor sport, cultuur en welzijn zullen elders ingezet worden.

De N-VA zal het West-Vlaamse budget nauwkeurig blijven opvolgen. 
De provinciale middelen moeten verantwoord besteed worden. 
“Zo zorgde de N-VA ervoor dat de deelnemende kustgemeentes de helft 
van hun bijdrage aan het mislukte driejaarlijkse kunstproject Beaufort zullen 
terugkrijgen”, stelt Kristof Pillaert. “We ijveren er ook voor dat de provincie 
nog meer inzet op de bestrijding van wateroverlast.”

provincieraadsleden

NU

in West-Vlaanderen

72 -50%
   nog 35 provincieraadsleden

“De N-VA wil de provinciale middelen 
  verantwoord besteden” 
   Kristof Pillaert, N-VA-fractievoorzitter provincieraad West-Vlaanderen 

De Vlaamse Regering, met minister van 
Binnenlands Bestuur Liesbeth Homans (N-VA), 
is volop bezig de vijf provincies in Vlaanderen 
te hervormen. Dat is een goede zaak voor iedereen. 

 In 2017 verschuiven heel wat 
 bevoegdheden van de provincie 
 naar uw gemeente en naar 
 Vlaanderen. Want die zijn veel 
 beter geplaatst om taken op het 
 vlak van welzijn, jeugd, cultuur 
 en sport uit te voeren. 

Vanaf 2018 wordt ook 
het aantal provincieraadsleden 
in elke provincie gehalveerd. 
De provincie wordt zo 
een pak goedkoper en 
dat zal u voelen. De 
provinciebelasting 
zal dalen.

Terugsturen naar: N-VA, Koningstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegansgrecht tot de 
gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /

Liesbeth HomansLiesbeth Homans

De N-VA zorgt voor Verandering

De Verandering werkt!

Meer jobs, minder belastingen

De N-VA beloofde Verandering voor Vooruitgang. En wij houden woord. Onze ministers in de 
Vlaamse en federale regering werken hard aan uw toekomst. Zij zorgen ervoor dat Vlaanderen 
veiliger wordt. Dat u meer kans maakt op een goede job en elke maand meer nettoloon 
overhoudt. Dat de nieuwkomers in onze maatschappij instemmen met onze waarden en normen. 
Het werk van de N-VA is nog niet af. Maar de verandering is ingezet. En dat merkt u vandaag al.

Een veiliger land

Een rechtvaardiger asielbeleid

Meer nettoloon

Nieuwe jobs in kmo’s

Meer middelen en personeel Minder criminaliteit Harde aanpak terrorisme 

Humane opvang oorlogsvluchtelingen

Terugkeerbeleid WERKT

(tussen 15 en 64 jaar)

+11.000
in 2016

400
MILJOEN -10%

in 2015
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België is een van de strengste landen
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